
Constaterende dat:
• het Energiehuis een belangrijke functie heeft in het cultuuraanbod;
• het rapport Berenschot aangeeft dat commerciële verhuur van de ruimten in het Energiehuis 

onvoldoende van de grond is gekomen;
• de huurtarieven van zalen bij verhuur aan derden relatief hoog is;
• de gekozen structuur met Kunstmin als hoofdhuurder nog onvoldoende heeft geleid tot samenwerking 

op het gebied van programmering en marketing.

Overwegende dat:
• De opgave om de samenwerking wat betreft de programmering op langere termijn uit te bouwen, nog 

niet van de grond is gekomen;
• Daarmee nog onvoldoende is gewaarborgd dat de samenwerking tussen de Energiehuis-partners zal 

leiden tot een optimaal gebruik van het Energiehuis;
• Het nog te vroeg is om monitoring van het Energiehuis in de normale cyclus in de contacten met 

gesubsidieerde instellingen op te nemen.

Draagt het college op:
1. De raad in 2019 te informeren over de resultaten van het Energiehuis.
2. De subsidievoorwaarden van duidelijker en scherper doelstellingen te voorzien.
3. De positie van, en activiteiten in het Energiehuis in relatie tot de andere culturele voorzieningen in de 

stad te betrekken bij de nieuw op te stellen cultuurnota.
4. In het najaar van 2020 een evaluatie aan de gemeenteraad aan te bieden, waarin tenminste:

• onderzocht wordt of de gekozen bestuursvorm werkt zoals beoogt;
• de samenwerking tussen de betrokken partners wat betreft oa. programmering en een optimaal 

gebruik van het Energiehuis opnieuw wordt onderzocht;
• onderzocht wordt of het financieel perspectief van het Energiehuis voldoende is verbeterd;
• of de commerciële verhuringen en daarbij behorend rendement acceptabel is.

en gaat over tot de orde van de dag.
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